
Generalforsamling i Mahjong Danmark 

Dato: 1. oktober 2010 
Sted: Børnehuset Columbus, Rejsbygade 8A, 1759 København V  

Tidspunkt: Generalforsamling kl. 18:30 

Deltagere: 22 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 
Freddy Christiansen valgt enstemmingt. 

2. Godkendelse af indkaldelse og dagsorden 
Rettidigt indkaldt (well, en dag for sent). Ingen indsigelser. 

3. Valg af referent 
Henrik Leth. 

4. Bestyrelsen aflægger beretning 
http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2010/ 
Tina Christensen viste slides (under mange, glade tilråb). 
Beretning blev godkendt med akklamation. 

5. Forelæggelse og godkendelse af regnskab og budget 
Vi er spændte på, om vi kan få en stor indtægt fra sponsor igen (webreklame). 
Lena S kan hjælpe med at finde en gong (uklart hvad sådan én koster). 
PR: Skal der være gaver til udenlandske turneringer? Kollektiv gave fra større hold til f.eks. 
WMC. 
Både regnskab og budget godkendt med akklamation. 

6. Beretninger fra repræsentanter og komiteer 
http://mahjong.dk/aktiviteter/generalforsamling/2010/ 
Beretning fra European Mahjong Association. 
Beretning fra årsmødet i Danmarks TankesportsForbund. Lidt diskussion om 
spillelovgivningen, men vi regner ikke med, at vores præmier regnes som store, så vi burde 
ikke få problemer, som det fungerer nu. 
Beretning fra World Mahjong Organization. Der foreligger intet regnskab fra WMC 2010 
(og vi forventer ikke, at der vil blive ét offentliggjort). Intet nyt om næste WMC. 

7. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag. 

8. Valg af bestyrelse 
Tina Christensen, Isabel B. Steenholm, Morten Andersen, Henrik K. Nielsen og Henrik Leth 
genopstiller, og der er ingen andre opstillede, så alle 5 er valgt. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Frank Rostved genopstiller som revisor. Linda G. Karlsson genopstiller som suppleant. 
Begge er valgt med akklamation. 

10. Valg af repræsentanter og nedsættelse af komiteer 
Der er ikke planlagt nogen komiteer. 



11. Eventuelt 
Julefrokost i København: 20. november kl. 14 hos Freddy Christiansen (hjælpere kl. 13). 
Anders Labich holder fødselsdag lørdag den 6. november i Århus (hyggeturnering). Mere 
info på Forum. 
God generalforsamling! 
Hvordan forholder københavnerne sig til flerdagsturneringer i Århus? Det er de generelt 
positive over for; 6 timers transport er meget for en enkelt dags turnering. Nogle kan måske 
foretrække, at der også er turneringer på kun en dag, så man bedre kan nå at være sammen 
med familien. Vi har forsøgt at holde open-turneringerne som todages også i håbet om at 
tiltrække flere udlændinge (og vores danmarksmesterskaber er nødt til at være det). Det vil i 
almindelighed være op til arrangørerne, om openturneringerne er en- eller todages. 

 
Generalforsamlingen afsluttet 19:45. 
 


